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Het voorstel kost € 498.799 euro. Wat is er nu opgenomen in de 
huidige begroting 2023 voor FBE en wat stond ervoor begroot in 
2022? 

De huidige begroting voor 2023 
Faunabeheereenheid is € 281.048.  
Het voorstel betreft een uitbreiding met € 155.641 
voor 2023 en € 217.751 vanaf 2024. In totaal kost 
het dus € 498.799 vanaf 2024. 
 

Op pagina 7 staat 'In de huidige samenwerking komt het 
daarnaast veelvuldig voor dat na besluitvorming binnen het FBE-
bestuur nog significante wijzigingen moeten plaatsvinden of 
onderwerpen opnieuw ter discussie worden gesteld' kunnen we 
een paar voorbeelden krijgen van een besluit van het FBE 
bestuur dat naderhand gewijzigd moest worden en waarom? 

De auteurs van het rapport doelen hiermee op de 
wens om faunabeheerplannen met draagvlak vast te 
stellen. Tot een goede voorbereiding van een nieuw 
faunabeheerplan hoort een brede raadpleging van 
de achterban van de deelnemende organisaties in 
de FBE. Dit is in het verleden niet altijd gebeurd, en 
dat kan tot ontevredenheid leiden wanneer het plan 
wordt vastgesteld. Het rapport komt dan ook met een 
concreet advies over het proces om tot een 
faunabeheerplan te komen. 
 

Een loket functie op pagina 26: daar wordt gesteld dat de 
ontheffingen structureel gedeeld moeten worden met de FBE. 
Gebeurd dat momenteel naar tevredenheid? 

Ja 

Een loket functie op pagina 26. figuur 3 is niet leesbaar, graag 
ontvangen we een hoge resolutie versie van deze figuur. 
 

Excuses, door gebruik van lichtgrijs voor de 
toekomst is het onleesbaar geworden. Zie voor 
figuur hieronder.  
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Pagina 28 over besluitvorming. Hoe vaak worden er per jaar 
besluiten genomen door het bestuur van FBE en hoeveel van 
deze besluiten worden niet unaniem genomen? 
 

Die gegevens zijn niet bekend. Unanimiteit of non-
unanimiteit werd in het verleden niet genotuleerd.  
Het aantal besluiten varieert enorm per jaar, en is 
o.a. afhankelijk van het aantal faunabeheerplannen 
dat vastgesteld moet worden. 

 


